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Het is tijd om de balans van dit jaar op te maken. 

Het is een jaar waarin het nodige is gebeurt. Allereerst kunnen we dankbaar terug kijken op 

het feit, dat we weer van alle kanten financieel zijn geholpen. Van diverse kerken in het 

Westland kregen we een gift of collecte en ook zijn er nog mensen die persoonlijk een gift 

hebben overgemaakt. In augustus werden we bovendien nog verrast door een wel hele 

mooie gift van Re-sell uit ´s-Gravenzande. Deze gift hebben we te danken aan Sjaak 

Koornneef, want die heeft ons voorgedragen. De gift was wel 3.000 euro groot. We zijn alle 

gevers heel dankbaar voor hun steun. Dankzij jullie kunnen wij ons mooie werk voortzetten. 

Ook zijn er nog steeds een heel aantal vrouwen die kleertjes en dekentjes breien/haken. 

Hier zijn we ook nog steeds heel blij mee, want  een beetje warmte in de koude winters in 

Roemenië kunnen ze nog steeds goed gebruiken. 

Maar de grootste hoeveelheid kleding krijgen we nog steeds via de kinderkledingbeurs, die 

weer tweemaal per jaar in de sporthal Vreeloo in de Lier wordt gehouden, in april en 

oktober. Hier helpen wij met een aantal vrijwilligers bij het opbouwen en opruimen  ( 

hartelijk dank voor alle hulp die we hierbij ontvangen). Als dank hiervoor krijgen wij heel 

veel mooie kinderkleren die de mensen zelf niet terug hoeven als ze niet verkocht worden. 

Ook kregen we daar 2x een gift van 800 euro voor de transportkosten. 

Bij het transporteren van de kleding naar Roemenië  is er wel heel veel veranderd het 

afgelopen jaar. De Roemeense regering heeft besloten dat er geen ongesorteerde 

/ontsmette kleding ingevoerd mag worden. Dit was dus voor ons een heel groot probleem 

daar wij nooit genoeg ruimte, mensen, en mogelijkheden hebben om dit te realiseren. 

Gelukkig hebben we een partner organisatie gevonden waar we al regelmatig contact mee 

hadden die wel in staat is om alles te sorteren en de juiste manier te verpakken. Zij (SOS 

Stichting Ondersteuning Sovata) hebben een grote hal en heel veel vrijwilligers die 6 dagen 

per week alles sorteren en in orde maken. Ook hebben zij via Duitsland de juiste 

documenten weten te krijgen. Wij zijn heel blij met deze samenwerking, want zo krijgen wij 

toch de kleding op de juiste bestemmingen. 

 

 



De bestemmingen in Medias, Ocna de Sus, en Gheorgheni hebben wij  (in mei Rob en Jaap 

en in nov. Rob en Arend) weer tweemaal kunnen bezoeken om de situatie ter plekke te 

kunnen bekijken. De omstandigheden in Roemenië zijn er na corona niet eenvoudiger op 

geworden. De financiële  situatie van de stichting van Vader Csaba (dit is de stichting die de 

kindertehuizen financieel ondersteund) lijkt behoorlijk wat buitenlandse financiers te zijn 

kwijtgeraakt. Het tehuis van Mariann in Medias heeft daar het meest onder te lijden omdat 

die geen ondersteuning van de overheid ontvangt zoals in Gheorgheni, Margit in Ocna de 

Sus heeft alleen naschoolse opvang, dus relatief lage kosten. Mariann heeft zelf al een full 

time baan erbij moeten nemen om rond te kunnen komen. Ook moeten er kinderen 

noodgedwongen vaker terug naar hun ouders (dit zijn ouders met de nodige problemen). Er 

zijn ook een aantal kinderen die gaan studeren en dus uit het huis gaan. We zijn nu aan het 

bekijken of er een mogelijkheid is om Mariann haar eigen huis zo te verbouwen zodat de 

rest daar op te vangen is, of eventueel een ander veel kleiner huis in Medias te huren. Het 

huidige tehuis is enorm groot en kost een vermogen aan energie elk jaar weer. Wij proberen 

haar hierbij zoveel mogelijk te helpen en kijken wat wij financieel kunnen dragen om het 

voor meerdere jaren te waarborgen. 

In Gheorgheni gaat het gelukkig wat beter. Zij kunnen het financieel gelukkig nog wel rond 

krijgen en daar genereert de boerderij de nodige gelden en ze kunnen daar ook een heel 

aantal oudere kinderen van werk voorzien. 

In Ocna de Sus gaat de situatie gelukkig weer een beetje vooruit na de zeer zware jaren 

(Margit heeft een aantal jaren geleden haar zoon moeten verliezen). Maar het is 

hartverwarmend om te zien hoeveel liefde zij toch aan de kinderen geeft ondanks al haar 

eigen pijn en dat de kinderen  voor haar een motivatie zijn om door te gaan. Ook is zij voor 

velen in het dorp een steunpunt en is goed op de hoogte wat wie of wat nodig heeft.  

Daarom willen wij haar ook zoveel mogelijk blijven steunen en hopen dat ze ook weer een 

beetje vreugde in haar leven mag ontvangen 

Dit is in het kort dus een beetje wat er allemaal speelt binnen onze commissie. Wij hopen 

de samenwerking met SOS verder uit te kunnen bouwen en de drie projecten in Roemenië 

draaiende te houden en hopen dat we daar ook weer de financiële middelen voor mogen 

ontvangen. 

Wij wensen een ieder Gods zegen toe in alles wat zij ook het komende jaar mogen en 

kunnen ondernemen. 


